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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 
ZDRAVOTN Ě SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHO ČESKÉ UNIVERZITY 

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE  30.11.2015 

 

Přítomní členové (bez titulů): K. Albert, E. Fintová, J. Král, V. Kučera, L. Martinek, A. 
Polanová, F. Dolák, R. Švestková 

Nepřítomní členové (bez titulů): D. Nováková, O. Doskočil, M. Hrušková, P. Zimmelová, 
Z. Fürst 

Hosté (bez titulů): V. Tóthová, J. Bednář, I. Chloubová, D. Prouza, J. Vacková, M. Šíp, R. 
Prokešová  

Předseda akademického senátu ZSF JU zahájil zasedání a shledal senát usnášeníschopný 
(počet členů: 8).  

Vyhotovením zápisu byla pověřena senátorka E. Fintová 

Hlasování o zapisovatelce: PRO 7– PROTI 0 – ZDRŽELI SE 1. 

Jako skrutátoři byli určeni L. Martinek a R. Švestková 

Hlasování o skrutátorech: PRO 7– PROTI 0 – ZDRŽELI SE 1. 

Program  

1. Žádost o prodloužení doby platnosti akreditace navazujícího magisterského studijního 
programu Ochrana obyvatelstva studijní obor Civilní nouzová připravenost 

2. Různé  

Hlasování o programu: PRO 8– PROTI 0 – ZDRŽELI SE 0.  

Program byl schválen v předložené podobě 

 

1. Žádost o prodloužení doby platnosti akreditace navazujícího magisterského 
studijního programu Ochrana obyvatelstva studijní obor Civilní nouzová připravenost 

Děkanka ZSF V. Tóthová představila předložený materiál, poté předala slovo proděkance pro 
studijní záležitosti I. Chloubové. I. Chloubová seznámila senát s datem konce akreditace, 
představila garanta oboru a následně představila obor a návrh reakreditace.  

Rozprava 

R. Švestková upozorňuje na chyby v poslaných materiálech, např. neaktuální seznam budov 
ZSF JU a jiné.  
I. Chloubová: bude opraveno.  
Hlasování AS o prodloužení doby platnosti akreditace navazujícího magisterského 
studijního programu Ochrana obyvatelstva studijní obor Civilní nouzová připravenost 

PRO 8– PROTI 0 – ZDRŽELI SE 0 
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Akademický senát ZSF JU schválil Žádost o prodloužení doby platnosti akreditace 
navazujícího magisterského studijního programu Ochrana obyvatelstva obor Civilní nouzová 
připravenost.  

2. Různé 

R. Švestková vznáší dotaz týkající se aktuálního stavu restrukturalizace ZSF JU, současně se 
dotazuje, zda je možné, aby jednotliví ředitelé ústavů představili svou koncepci.   
V. Tóthová: Provádí se potřebné kroky, aby vše bylo připraveno na nový rok, sestavuje se 
seznam pracovníků, kteří budou patřit na jednotlivé ústavy, a na základě tohoto počtu bude 
kooperováno společně s technickým oddělením ohledně prostorového uspořádání kanceláří na 
jednotlivých ústavech apod. Tento týden také probíhají schůze vznikajících ústavů, kde 
společně s pí. proděkankou I. Chloubovou a p. tajemníkem J. Bednářem  představuji budoucí 
ředitele ústavů. Koncepci by měli budoucí ředitelé představit na schůzích vznikajících ústavů, 
nicméně to, že by budoucí ředitelé představovali svou koncepci široké akademické obci 
v plánu není a nebylo, protože jejich koncepce je v souladu s koncepcí fakulty. Předpokládám 
také, že budoucí ředitelé budou mít schůzku s každým členem ústavu a na základě toho bude 
mít přesnější koncepci.  
Samotné stěhování proběhne v průběhu zkouškového období. Situace by se měla ustálit do 
začátku letního semestru. 
R. Švestková vznáší další dotaz týkající předávání informací z kolegia děkana resp. 
dostupnosti zápisů z něj.   
Děkanka V. Tóthová odkazuje na volně přístupné zápisy z kolegia děkanky na intranetu. 
Tajemník J. Bednář doplňuje, že všechny zápisy a důležité informace z vedení jsou 
rozposílány na jednotlivé katedry.      
R. Švestková upozorňuje, že ne vždy se k ní informace dostávají.  
R. Švestková přednáší problém velkých front v menze a vznáší dotaz, zda je možné toto 
nějakým způsobem řešit a zda je možné v době kdy zasedá Vědecká rada ZSF JU menzu 
nezavírat.  
Slova se ujímá proděkan D. Prouza a vysvětluje situaci a sděluje, že tato situace je v řešení. 
Diskuze pokračuje, z řad členů AS vycházejí návrhy na posílení pracovní síly do menzy, 
vystavování jídel aj.  
L. Martinek se dotazuje, zda by bylo možné studenty informovat o nadcházející 
restrukturalizaci ZSF JU např. prostřednictvím studijních e-mailů. 
D. Prouza: v polovině prosince bude všem studentům zaslán informační mail.  
V. Kučera upozorňuje, že někteří studenti nevědí, jaký e-mail mají používat.  
D. Prouza odpovídá, že studenti byli upozorněni, že mají používat pouze studijní mail, tak jak 
je to uvedeno v opatření.  
 
Předseda AS ZSF JU F. Dolák poděkoval přítomným za účast na zasedání AS ZSF JU a 
zasedání ukončil. 

Příští zasedání AS ZSF JU je plánováno na 25. 1. 2016 

Zapsala: Eliška Fintová        Ověřil: František Dolák  

 

 


